
Protokół  z  XXXII  Sesji Rady Gminy Celestynów 

odbytej w dniu 26 sierpnia  2013 roku 

 

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Gminy Celestynów                 -              wg załączonej listy 

Wójta Gminy Celestynów                            -                  Stefan Traczyk 

Sekretarz Gminy                                         -                    Dariusz Kołodziejczyk          

Sołtysi                         -                    wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12  Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany 
porządek obrad Sesji. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok, 
  b) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na realizację   
      zadań inwestycyjnych, 
 c) udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi otwockiemu w zakresie przekazania dokumentacji  
     projektowej budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 2719 W na odcinku 900 m w  
     miejscowości Lasek, 
  d) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej  
      położonej w miejscowości Celestynów, 
  e) zamiany nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów, 
  f) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy  
      Celestynów, 
  g) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz   
     udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 1, 
  h) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
     udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 2, 
  i) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 3, 
  j) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 4, 
  k) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
      lokali położonych w budynkach przy ul. Kolejowej 4, ul. Kolejowej 3, ul. Parkowej 2 oraz ul.  
     Parkowej 1, 
  l) odpowiedzi na skargę złożoną przez Wójta Gminy Celestynów na  uchwałę Rady Gminy  
      Celestynów Nr 285/12 z dnia 26 czerwca 2013 roku  „w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy  



      Celestynów z tytułu wykonania budżetu za rok 2012”, 
 m) zmieniająca uchwałę  Nr 135/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie   
      ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty  
      przedszkolne i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczającym 
      wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego  
      uwzględniającego  podstawę programową wychowania przedszkolnego. 
3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 
4. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 
5 .Wnioski lub oświadczenia Radnych. 
 6. Sprawy różne. 
7. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 26 czerwca 2013 roku i 29 lipca 2013 roku. 
 8. Zamknięcie obrad. 
 

Pan Marcin Kulesza wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości. 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

Radny Paweł Felczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt b) projektu uchwały 
w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Celestynów na lata 2013-
2022. 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok, 
  b) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Celestynów na lata 2013-2022, 
  c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na realizację   
      zadań inwestycyjnych, 
 d) udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi otwockiemu w zakresie przekazania dokumentacji  
     projektowej budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 2719 W na odcinku 900 m w  
     miejscowości Lasek, 
  e) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej  
      położonej w miejscowości Celestynów, 
  f) zamiany nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów, 
  g) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy  
      Celestynów, 
  h) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz   
     udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 1, 
  i) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
     udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 2, 
  j) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 3, 
  k) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  
      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
     lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 4, 
  l) wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz  



      udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli  
      lokali położonych w budynkach przy ul. Kolejowej 4, ul. Kolejowej 3, ul. Parkowej 2 oraz ul.  
     Parkowej 1, 
  m) odpowiedzi na skargę złożoną przez Wójta Gminy Celestynów na  uchwałę Rady Gminy  
      Celestynów Nr 285/12 z dnia 26 czerwca 2013 roku  „w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy  
      Celestynów z tytułu wykonania budżetu za rok 2012”, 
  n) zmieniająca uchwałę  Nr 135/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie   
      ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty  
      przedszkolne i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczającym 
      wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego  
      uwzględniającego  podstawę programową wychowania przedszkolnego, 
  o) zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  
      odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 
4. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 
5 .Wnioski lub oświadczenia Radnych. 
 6. Sprawy różne. 
7. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 26 czerwca 2013 roku i 29 lipca 2013 roku. 
 8. Zamknięcie obrad. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt a). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że zmiany w załączniku Nr 1 dotyczą: w Dziale 010: - zwiększa się 
dochody budżetu o kwotę 72.000,00 zł w dziale 010, rozdziale 01010 paragrafie 6290 z tytułu 
partycypacji mieszkańców Gminy Celestynów w budowie przydomowych oczyszczalni ścieków; w 
dziale 758: - zwiększa się planowane dochody budżetu o kwotę 47.000,00 zł  z tytułu otrzymanych 
środków z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na dofinansowanie remontów bieżących 
mających na celu likwidację barier architektonicznych w odniesieniu do uczniów niepełnosprawnych; 
Zmiany w Załączniku Nr 2 dotyczą: w dziale 010, rozdziale 01010: - zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 72.000,00 zł w paragrafie 6050 w zadaniu inwestycyjnym „Budowa 
przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków sanitarnych w Gminie Celestynów” W dziale 
600, rozdziale 60013: - zmniejsza się planowane wydatki w zadaniu inwestycyjnym „Projekt 
przebudowy drogi wojewódzkiej nr 862 na długości 3000 w miejscowości Podbiel polegającej na: 
przebudowie jezdni i odwodnienia oraz budowie chodnika” o kwotę 50.000,00 zł; W dziale 600, 
rozdziale 60014: - dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej z rozdziału 60016 na rozdział 60014 
zadania inwestycyjnego „Dokumentacja projektowa i budowa chodnika w miejscowości Lasek”. 
Referat Gospodarki komunalnej i Inwestycji ustalił, że przedmiotowy chodnik będzie znajdował się w 
pasie drogi powiatowej; W dziale 600, rozdziale 60016: - zwiększa się wydatki w rozdziale 60016 
§4270 o kwotę 7.500,00 zł z przeznaczeniem na: - remont 2 przepustów pod drogą w ul. Lazurowej w 
Glinie – kwota 3.000,00 zł;  - remont przepustu w drodze w ul. Norwida w Starej Wsi – kwota 
4.500,00 zł; - zwiększa się wydatki w zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa ul. Poniatowskiego cz. II 
odwodnienie” o kwotę 20.000,00 zł. Kwota zaplanowana w budżecie jest niższa od wyłonionej w 
związku z przeprowadzonym postępowaniem przetargowym; - zwiększa się wydatki w zadaniu 
inwestycyjnym „Odwodnienie ul. Mokrej w Celestynowie” o kwotę 30.000,00 zł. Kwota zaplanowana 
w budżecie jest niższa od wyłonionej w związku z przeprowadzonym postępowaniem przetargowym; 
W dziale 750, rozdziale 75023: - zwiększa się planowane wydatki  w §4040, §4110, §4120 na łączną 
kwotę 2.039,00 zł.       W związku z orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego z dnia 9 lipca 2012 roku 
i ustawą z dnia 10 maja 2013 roku o zmianie ustawy o dodatkowym wynagrodzeniu rocznym dla 
pracowników jednostek sfery budżetowej należy wypłacić dodatkowe wynagrodzenie roczne osobom, 
które przebywały na urlopie macierzyńskim. - zwiększa się planowane wydatki w §4210 o kwotę 



2.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup rolet do pomieszczeń użyczanych Posterunkowi Policji; W 
Dziale 754 Rozdziale 75404: - zmniejsza się wydatki budżetu w rozdziale 75404 §3000 o kwotę 
2.000,00zł z przeznaczeniem na zakup rolet do pomieszczeń urzędu gminy użyczanych Posterunkowi 
policji; W Dziale 754 Rozdziale 75412: - zwiększa się wydatki budżetu w rozdziale 75412 §4210 o 
kwotę 5.000,00zł z przeznaczeniem na zakup paliwa dla samochodów OSP celem zapewnienia 
gotowości bojowej; w Dziale 758 Rozdziale 75818: - zmniejsza się rezerwę celową na wydatki na 
oświatę o kwotę 15.000,00 zł w celu zwiększenia wydatków w rozdziale 80101; W Dziale 801, 
Rozdziale 80101: - zwiększa się wydatki majątkowe Szkoły Podstawowej w Ostrowie w rozdziale 
80101 o kwotę 15.000,00 zł w zadaniu inwestycyjnym „Ocieplenie Szkoły Podstawowej w Ostrowiu”; 
W Dziale 801, Rozdziale 80104: - zwiększa się wydatki bieżące w §4330  o kwotę 8.000,00 zł z 
przeznaczeniem na wydatki z tytułu pokrycia kosztów uczęszczania dzieci z Gminy Celestynów do 
przedszkola prywatnego w Gminie Osieck; W Dziale 801, Rozdziale 80110: - zwiększa się wydatki 
bieżące w §4270  o kwotę 47.000,00 zł dla Zespołu Szkół z przeznaczeniem na zakup usług 
remontowych w związku z otrzymanym dofinansowaniem na remont łazienek; W Dziale 851, 
Rozdziale 85121: - zwiększa się wydatki bieżące w §2800  o kwotę 3.300,00 zł w celu przekazania 
dotacji dla SP ZOZ z przeznaczeniem na przeprowadzenie comiesięcznych konsultacji 
pulmonologicznych w ramach profilaktyki chorób układu oddechowego dla mieszkańców Gminy 
Celestynów; W dziale 900, rozdziale 90003: - zmniejsza się wydatki w rozdziale 90003 w §4300  o 
kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki w rozdziale 75412; W dziale 926, rozdziale 92601: 
- zmniejsza się wydatki w rozdziale 92601 w §4300  o kwotę 860,00 zł z przeznaczeniem na wydatki 
w §4110  - kwota 800,00 zł i §4120  - kwota 60,00 zł  na zabezpieczenie środków na składki na 
ubezpieczenie społeczne i składki na fundusz pracy dla osoby pełniącej obowiązki animatora na 
boisku „Orlik”; Zmiany w Załączniku Nr 3 dotyczą: - zwiększenia wartości zadania inwestycyjnego 
„Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków sanitarnych w Gminie Celestynów” o 
kwotę 72.000,00 zł; - zmniejszenia wartości zadania inwestycyjnego „Projekt przebudowy drogi 
wojewódzkiej nr 862 na długości 3000 w miejscowości Podbiel polegającej na: przebudowie jezdni i 
odwodnienia oraz budowie chodnika” o kwotę 50.000,00 zł; - zwiększenia wartości zadania 
inwestycyjnego „Przebudowa ul. Poniatowskiego cz. II odwodnienie” o kwotę 20.000,00 zł; - 
zwiększenia wartości zadania inwestycyjnego „Odwodnienie ul. Mokrej w Celestynowie” o kwotę 
30.000,00 zł; - zmiany nazwy zadania inwestycyjnego „Opracowanie koncepcji i projektu 
odwodnienia ul. Słowiczej w Zabieżkach” na „Opracowanie koncepcji i projektu oraz wykonanie 
odwodnienia ul. Słowiczej w Zabieżkach”; przeprowadzono zapytanie ofertowe na wykonanie 
koncepcji i projektu w wyniku którego podpisano umowę na kwotę 9.225,00 zł. Pozostałą kwotę 
można przeznaczyć na wykonanie zadania. - zmiany nazwy zadania inwestycyjnego „Dotacja celowa 
na pomoc finansową dla Powiatu Otwockiego na wykonanie zadań: ,,Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 2716W Dyzin-Ostrowik w Jatnem współfinansowana z ZDP w stosunku 50%/50% w kwocie 
284.885,00 zł; „Przebudowa drogi powiatowej nr 2715W na odcinku pomiędzy miejscowościami 
Glina –Pogorzel współfinansowana z ZDP w stosunku 50%/50% - kwota 100.000,00"; „Przebudowa 
drogi powiatowej ul. Obrońców Pokoju w Celestynowie na odcinku pomiędzy ul. Mokrą i przejazdem 
niestrzeżonym współfinansowana z ZDP w stosunku 50%/50%” kwota 50.000,00 zł" na „Dotacja 
celowa na pomoc finansową dla Powiatu Otwockiego na wykonanie zadań: ,,Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 2716W Dyzin-Ostrowik w Jatnem”  w kwocie 284.885,00 zł; „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 2715W pomiędzy miejscowościami Glina –Pogorzel”  w kwocie 150.000,00;” - 
zwiększenia wartości zadania inwestycyjnego „Ocieplenie Szkoły Podstawowej w Ostrowiu” o kwotę 
15.000,00 zł. Zmiany w Załączniku Nr 4 dotyczą: - wprowadzenia dotacji dla SP ZOZ na kwotę 
3.300,00 zł; - zmniejszenia wpłat na fundusz celowy Policji o kwotę 2.000,00 zł. Na powyższe 
wydatki zabezpiecza się dochody określone w załączniku nr 1 oraz wolne środki w wysokości 
20.839,00 zł. Autopoprawką na wniosek radnego Stanisława Pawlaka Referat Inwestycji złożył 
wniosek o utworzenie zadania inwestycyjnego ,, Remont ul. Nowowiejskiej w Regucie” o wartości 
117.896 zł. Źródłem finansowania zadania są następujące środki: kwota 27.896 zł – niewykorzystana 
kwota w rozdziale 60016 § 4270 przeznaczona na remont dróg w sołectwie Regut, kwota 90.000 zł z 
zadania inwestycyjnego ,,Odwodnienie skrzyżowania ul. Siekierki z ul. Krętą w Regucie”. Referat 
Inwestycji i Gospodarki Komunalnej złożył wniosek o utworzenie zadania inwestycyjnego ,,Remont 
drogi gminnej do Ponurzycy”, Źródłem finansowania zadania są następujące środki: kwota 42.540 zł –
niewykorzystana kwota w rozdziale 60016 §4270 przeznaczona na remont dróg w sołectwie 



Ponurzyca, kwota 39.545 zł z zadania inwestycyjnego ,,Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej nr 
862 na długości 3000 w miejscowości Podbiel polegającej na: przebudowie jezdni i odwodnienia oraz 
budowie chodnika”.  
 
Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji Finansów i 
Inwestycji i zaopiniowanie autopoprawki. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja wnioskuje o 
dwie zmiany w projekcie uchwały budżetowej: 1) zmiany nazwy zadania „Dokumentacja projektowa i 
budowa chodnika w miejscowości Lasek” na: „Dokumentacja projektowa chodnika przy drodze 
powiatowej nr 2719W na odcinku od km 0+000 do km 1+850”. 2) dopisanie zadania inwestycyjnego: 
,,Wykonanie projektu  i przebudowa ul. Ogrodowej w Pogorzeli” w kwocie 15.000 zł. Źródłem 
finansowania zadania są: 10.000 zł ze środków na remonty dróg sołectwa Pogorzel i 5000 zł z 
wolnych środków. Z powyższymi zmianami oraz dwoma autopoprawkami Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie. 

Wnioski Komisji Finansów i Inwestycji zostały przyjęte. (12 głosów za). 

Autopoprawka Nr 1 została przyjęta. (12 głosów za). 

Autopoprawka Nr 2 została przyjęta. (12 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt b). 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Celestynów 
na lata 2013-2022. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że dokonano następujących zmian w zakresie załącznika nr 1: 

1) w zakresie dochodów: w 2013 roku dokonano zmiany dochodów (bieżących i majątkowych) 
zgodnie ze zmianami dokonanymi w budżecie na 2013 rok; 2) w zakresie wydatków: w 2013 roku 
dokonano zmiany wydatków (bieżących i majątkowych) zgodnie ze zmianami dokonanymi w 
budżecie na 2013 rok; 3) w zakresie wyniku budżetu: - w 2013 roku zwiększono deficyt o kwotę 
25.839,00 zł zgodnie ze zmianami dokonanymi w budżecie na 2013 rok; 4) w zakresie przychodów: - 
w 2013 roku zwiększono kwotę wolnych środków o kwotę 25.839,00 zł w związku  ze zwiększeniem 
deficytu; 5) dokonano zmian w informacjach dodatkowych w zakresie dokonanych zmian w budżecie. 
Dokonano następujących zmian w zakresie załącznika nr 2: 1) W przedsięwzięciu "Dowóz uczniów 
do szkół" dokonano korekty planowanego limitu wydatków na 2013 rok, 2014 rok oraz korekty 
łącznych nakładów finansowych w związku z podpisanymi umowami i planowanym podpisaniem 
umowy na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2013/2014: Łączne nakłady finansowe    –     
1.660.527,00 zł; Limit wydatków dla 2013 roku –    310.527,00 zł; Limit wydatków dla 2014 roku –    
250.000,00 zł; 2) W przedsięwzięciu „Przebudowa ul. Poniatowskiego cz. II odwodnienie” 
zwiększono limit wydatków dla 2013 roku, limit zobowiązań i łączne nakłady finansowe o kwotę 
20.000,00 zł w związku ze zmianami dokonanymi w budżecie na 2013 rok.  



Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z uwagą, aby nanieść korektę w sprawie wolnych środków 
przegłosowaną w uchwale budżetowej.  

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Celestynów na lata 
2013-2022. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt c). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 
Otwockiemu na realizację  zadań inwestycyjnych. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że w związku ze zmianami dokonanymi w budżecie Gminy 
Celestynów na 2013 rok zachodzi konieczność ponownego podjęcia uchwały w sprawie przekazania 
pomocy finansowej Powiatowi Otwockiemu. Jednocześnie traci moc podjęta wcześniej uchwała nr 
289/13 z dnia 26 czerwca 2013 roku.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu 
na realizację  zadań inwestycyjnych. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt d). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi otwockiemu w zakresie 
przekazania dokumentacji projektowej budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 2719 W na 
odcinku 900 m w  miejscowości Lasek. 

Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas powiedziała, że budżecie Gminy Celestynów na 2013 rok 
Rada Gminy wskazała do realizacji zadanie inwestycyjne pn. ,,Dokumentacja projektowa i budowa 
chodnika w miejscowości Lasek”. Zadanie to ma charakter pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Otwockiego. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
wnioskowała o dostosowanie projektu uchwały do przegłosowanej zmiany nazwy zadania w uchwale 
budżetowej czyli:,, w zakresie przekazania dokumentacji projektowej chodnika przy drodze 
powiatowej nr 2719W na odcinku od km 0+000 do km 1+850”. Komisja złożyła zapytanie do 
mecenasa czy pkt 2 w § 1 może zostać wykreślony. 

Mecenas Tomasz Dąbrowski powiedział, że ustęp 2 w § 1 powinien zostać ponieważ wskazuje 
źródło finansowania. Natomiast jeśli projekt traktujemy jako uchwałę o charakterze intencyjnym to jak 
najbardziej ustęp 2 można wykreślić. 

Wniosek Komisji został przyjęty. (12 głosów za). 



Radny Jacek Strzeżysz złożył wniosek o wykreślenie ustępu 2 w § 1. 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi otwockiemu w zakresie przekazania 
dokumentacji projektowej budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 2719W na odcinku od km 
0+000 do km 1+850. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt e). 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 
nieruchomości gruntowej  położonej w miejscowości Celestynów. 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że o nieodpłatne nabycie przez Gminę Celestynów 
przedmiotowej nieruchomości zwrócili się do Urzędu Gminy właściciele nieruchomości, jak wskazują 
we wniosku, przedmiotowa nieruchomość służy jako droga dojazdowa. Podjęcie uchwały w tej 
sprawie stanowi część procedury zmierzającej do uregulowania stanu prawnego „ul. Witosa”. W 
uzasadnieniu uchwały w tytule powinien być zapis:,, w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości 
Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 
Celestynów”. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 
nieruchomości gruntowej  położonej w miejscowości Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt f). 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów. 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że nieruchomość oznaczona jako działki ew. nr 212/3 i 212/5 
położone w obrębie Lasek stanowi własność Gminy Celestynów. W ewidencji gruntów i budynków 
przedmiotowe działki oznaczone są jako tereny zurbanizowane niezabudowane (Bp).  Zgodnie z 
Uchwałą Rady Gminy Celestynów Nr 194/12 z dnia 27 września 2012 r. dokonano podziału 
nieruchomości w celu zamiany nieruchomości gminnych z nieruchomościami przyległymi dla 
zwiększenia ich funkcjonalności oraz zapewnienia lepszego ładu przestrzennego dla tej cześć 
miejscowości Lasek. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zamiany nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 



Ad. pkt 2., ppkt g). 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów. 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że nieruchomość oznaczona jako działka 612/11 z obr. 
Celestynów stanowi własność Gminy Celestynów. Części przedmiotowej nieruchomości 
przeznaczone w dzierżawę stanowią rów melioracyjny, który przebiega wzdłuż posesji dzierżawców. 
Na podstawie wcześniejszych umów dzierżawy przedmiotowy rów melioracyjny był konserwowany                      
i czyszczony przez dzierżawców. W dniach 04 i 06 lipca 2013 roku wpłynęły wnioski o  zawarcie 
kolejnych umów na okres 3 lat. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt h), i), j), k), l). 

Podjęcie uchwał: w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz  udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli  lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 1, w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli lokali położonych w budynku przy 
ul. Parkowej 2, w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz  udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli      lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 3, w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od 
ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na rzecz właścicieli lokali położonych w budynku 
przy ul. Kolejowej 4, w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w 
drodze bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części 
nieruchomości na rzecz właścicieli lokali położonych w budynkach przy ul. Kolejowej 4, ul. 
Kolejowej 3, ul. Parkowej 2 oraz ul.  Parkowej 1. 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zbycie udziałów na rzecz właścicieli lokali w działkach ew. 
nr 2/4 oraz 3/4 położonych w obrębie Stara Wieś jest niezbędne do poprawienia warunków                            
zagospodarowania działek ew. nr 2/2 oraz 3/2 położonych w obrębie Stara Wieś, a obecnie 
zabudowanych budynkiem wielorodzinnym. Kolejne 4 projekty uchwał dotyczą: zbycia udziałów na 
rzecz właścicieli lokali w działkach ew. nr 3/7 oraz 4/3 położonych w obrębie Stara Wieś, zbycia 
udziałów na rzecz właścicieli lokali w działkach ew. nr 2/5, 3/5 oraz 11/9  położonych w obrębie Stara 
Wieś, zbycia udziałów na rzecz właścicieli lokali w działce ew. nr 3/6 położonej w obrębie Stara Wieś 
oraz zbycia udziałów na rzecz właścicieli lokali w działkach ew. nr 3/8, 4/4, 10/4 oraz 11/12 
położonych w obrębie Stara Wieś. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekty uchwał pozytywnie. 



Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz  udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli  lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 1. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli lokali położonych w budynku przy ul. Parkowej 2. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli  lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 3. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli lokali położonych w budynku przy ul. Kolejowej 4. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w części nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży udziałów w części nieruchomości na 
rzecz właścicieli lokali położonych w budynkach przy ul. Kolejowej 4, ul. Kolejowej 3, ul. Parkowej 2 
oraz ul.  Parkowej 1. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt m). 

Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę złożoną przez Wójta Gminy Celestynów na  
uchwałę Rady Gminy Celestynów Nr 285/12 z dnia 26 czerwca 2013 roku  „w sprawie absolutorium 
dla Wójta Gminy  Celestynów z tytułu wykonania budżetu za rok 2012”. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że w dniu 26 lipca 2013 roku do Biura Rady 
Gminy Celestynów wpłynęła skarga Wójta Gminy Celestynów Stefana Traczyka dotycząca Wezwania 
do Usunięcia Naruszenia Prawa w  uchwale Rady Gminy Celestynów Nr 285/13 z dnia 26  czerwca 
2013 roku „w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za rok 
2012” . W dniu 27.05.2013 r. i 03.06.2013 r. odbyły się komisje łączone Rewizyjnej ,Finansów    i 
Inwestycji jak również komisji Rewizyjnej w dniu 10.06.2013 r . oraz 12.06.2013 r. , na których 
dogłębnie omawiano realizację budżetu Gminy za rok 2012 zgodnie ze składanymi podczas  dyskusji 
wnioskami. Wzywający do usunięcia naruszenia prawa pan Wójt Stefan Traczyk osobiście nie 
uczestniczył w żadnej z wymienionych komisji. Ponadto w Uchwale Nr.Wa.130.2013 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 kwietnia 2013 roku 



,dotyczącej opinii z wykonania budżetu Gminy Celestynów za rok 2012 przedłożony wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego w paragrafie 1 pozytywnie zaopiniował sprawozdanie z 
wykonania budżetu za rok 2012 z zawartą w pkt.3 Uzasadnienia uwagą: Cyt.”Skład Orzekający 
zwraca zatem uwagę, iż dokonanie wydatków ze środków publicznych bez upoważnienia określonego 
ustawa budżetową ,uchwałą budżetową lub planem finansowym , albo przekroczeniem zakresu tego 
upoważnienia lub z naruszeniem przepisów dotyczących dokonania poszczególnych rodzajów 
wydatków może stanowić naruszenie dyscypliny finansów publicznych  w zrozumieniu art.11 ustawy 
z dnia 17 grudnia 2004 roku o odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych 
(tekst jedn. Dz. U. z 2013 r. poz168).” Skład Orzekający RIO stwierdza: Cyt.”Zauważa ,on przy tym , 
iż sprawozdanie zostało ocenione i zaopiniowane przez Skład z uwzględnieniem kryterium jego 
zgodności z prawem i stanem faktycznym. Ocena działań Wójta w zakresie wypełnienia zasad 
gospodarności i celowości przy wykonaniu budżetu należy natomiast do kompetencji Rady Gminy 
Celestynów”. W Uchwale Nr.Wa.236.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 24 czerwca  2013 roku dotycząca opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Celestynów w sprawie nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Celestynów za rok 2012 w 
paragrafie 1 stwierdza cyt.: „pozytywnie , z zawartymi w Uzasadnieniu uwagami , opiniuje 
przedłożony wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów w sprawie nieudzielenia Wójtowi 
Gminy Celestynów absolutorium za 2012 rok.” W Uchwała Nr.Wa.243.2013 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 lipca 2013 roku  dotyczącej opinii w sprawie 
uchwały Rady Gminy Nr.285/13 z dnia 26 czerwca 2013 roku w sprawie absolutorium dla Wójta 
Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za  2012 rok w paragrafie 1 stwierdza cyt.: 
”Pozytywnie opiniuje uchwałę Rady Gminy Celestynów Nr 285/13 z dnia 26 czerwca 2013 roku w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok.” 
Ponadto w Uzasadnieniu w/wym. Uchwały w pkt.3 Skład Orzekający zauważa: Cyt.: „Z 
poczynionych ustaleń wynika, iż opiniowana uchwała Rady Gminy Celestynów została podjęta z 
wypełnieniem wymogów formalno – prawnych wynikających z obowiązujących w tym zakresie 
przepisów tj. art. 270 i 271 ust.1 ustawy o finansach publicznych oraz art.18 ust. 1 pkt.4 i art.28a ust. 2 
ustawy o samorządzie gminnym. Zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu nie przesądza – w 
opinii Składu - w kwestii absolutorium. Zgodnie ze stanowiskiem NSA wyrażonym w uchwale z dnia 
17 lutego 1997 r. (Sygn. Akt 8/96 ONSA 1997/2/52) rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 
budżetu nie można utożsamiać z oceną wykonania budżetu. Rada Gminy Celestynów zatwierdzając 
w/w sprawozdanie uznała je zgodne ze stanem faktycznym i odzwierciedlające w sposób prawdziwy i 
pełny wykonanie budżetu Gminy Celestynów w roku 2012. Podejmując uchwałę o nieudzieleniu 
absolutorium Wójtowi Gminy wyraziła ona natomiast brak akceptacji sposobu prowadzenia przez 
niego gospodarki finansowej w tym zakresie , w szczególności realizacji ujętych w uchwale 
budżetowej zadań inwestycyjnych oraz przekroczenia limitu wydatków na wynagrodzenia w Urzędzie 
Gminy.” Należy wspomnieć , że skarżący nie skorzystał ze swojego prawa uczestnictwa w 
posiedzeniach Składu Orzekającego RIO w Warszawie , gdzie miał możliwość złożenia uwag i 
wniosków do w/w uchwał. W związku z powyższym skarga wzywająca do usunięcia naruszenia 
prawa jest bezzasadna. 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że kilka dni temu miał spotkanie w Urzędzie Gminy z prawnikiem, 
który obsługuje miasto Chrubieszów. Wspólnie dyskutując na temat pojęcia absolutorium, 
przyjmowania sprawozdania z realizacji budżetu i nowelizacji ustawy o finansach publicznych doszli 
do wniosku, że jest to ogromny problem w skali Polski. Powstała luka prawna, która powoduje, że na 
podstawie oceny merytorycznej podejmuje się decyzję polityczną. Zarówno w tym roku jak i 
ubiegłym sprawozdanie z realizacji budżetu zostało zaopiniowane przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową pozytywnie jak również radni przyjęli sprawozdanie z realizacji budżetu. To powoduje 



niespójność, że jednocześnie ocenia się realizację budżetu pozytywnie a później podejmuje się decyzję 
polityczną w sprawie absolutorium. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę złożoną przez Wójta Gminy Celestynów na  uchwałę Rady 
Gminy Celestynów Nr 285/12 z dnia 26 czerwca 2013 roku  „w sprawie absolutorium dla Wójta 
Gminy  Celestynów z tytułu wykonania budżetu za rok 2012”. 

Uchwała została podjęta. (8 głosów za, 1 przeciw, 3 wstrzymujących). 

Ad. pkt 2., ppkt n). 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr 135/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 maja 2012 
roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, 
punkty przedszkolne i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie 
przekraczającym       wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego       
uwzględniającego  podstawę programową wychowania przedszkolnego. 

Pani Joanna Więsik powiedziała, że w uchwale Nr 135/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 maja 
2012 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, 
punkty przedszkolne i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie 
przekraczającym wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego 
uwzględniającego podstawę programową wychowania przedszkolnego wprowadza się następującą 
zmianę: 1)  § 2 ust. 1 otrzymuje następujące brzmienie: „ Ustala się odpłatność za świadczenia o 
których mowa w § 1 ust. 2 w wysokości 1 zł za każdą rozpoczętą godzinę”. Autopoprawką paragrafie 
3 wykreśla się zapis:,, z mocą obowiązującą od 1 września 2013 roku”. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Izabella 
Filipowicz – Żaroń powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały zmieniającej uchwałę  Nr 135/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 maja 2012 roku w 
sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty 
przedszkolne i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczającym       
wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego       
uwzględniającego  podstawę programową wychowania przedszkolnego. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt o). 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Pan Marcin Kulesza powiedział, że zgodnie z brzmieniem art. 6n ust. 1 ustawy dnia 13 września 
1996 r. o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach rada gminy, uwzględniając konieczność zapewnienia prawidłowego obliczenia 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, określi w drodze uchwały stanowiącej 
akt prawa miejscowego, wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. Zmiana uchwały spowodowana jest 



koniecznością wniesienia objaśnień dotyczących sposobu wypełnienia deklaracji, a także sprostowania 
omyłkowo błędnie wskazanego miejsca składania deklaracji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 
zaopiniowała projekt  uchwały  pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Uchwała została podjęta. (7 głosów za, 5 wstrzymujących). 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Wójta między Sesjami. 

Ad. pkt 4. 

Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 

Zapytania Radnego Stanisława Pawlaka: 

1. Ostatnio spotkałem się z urzędnikiem, który zajmuje się zakupem kontenera do Tabora i 
zabawek na plac zabaw do Szkoły w Regucie i nic w tej sprawie się nie dzieje. Radny 
chciałby otrzymać również informacje w sprawie ocieplenia OSP. 

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk zwrócił się do radnych, aby nie kontaktowali się z szeregowymi 
pracownikami urzędu tylko z kierownikami referatów bądź z kierownictwem Urzędu.  

Zapytania Radnego Paweł Felczyk: 

1. Co się dzieje w sprawie rozbudowy przedszkola w Celestynowie?  
2. Co się dzieje w sprawie zakupu samochodu dla Urzędu Gminy? 
3. Wniosek do Wójta o przedstawienie na piśmie, które inwestycje nie zostaną zrealizowane z 

załącznika inwestycyjnego. 
4. Co się dzieje w sprawie przetargu na drogę w Ostrowie? 

 
Odpowiedzi: 
 

1. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2.  Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że odbyły się dwa przetargi, które zostały 

unieważnione. W pierwszym przetargu nikt się nie zgłosił a w drugim firmy, które się 
zgłaszały chciały aby ich umowy były częścią SIWZ-u, co jest niedopuszczalne. Do środy 
Pani Monika Jankowska, która zajmuje się tym tematem ma dać odpowiedź czy działamy już 
w ramach wolnej ręki czyli wybieramy jedną konkretną firmę zajmującą się leasingiem lub 
też ogłaszamy trzeci przetarg. 

3. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź będzie przygotowana na piśmie. 
4.  Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że odbyło się otwarcie ofert na 

przetarg  w ramach drogi przez wieś w miejscowości Ostrów. Najkorzystniejsza oferta 
opiewała na kwotę około 98.000 zł jednakże oferent został wezwany do uzupełnienia oferty. 
Termin złożenia upłynął dzisiaj. Dokumenty zostały złożone i trwa ich weryfikacja. 
Natomiast warto zauważyć, że wszystkie oferty przewyższały środki zagwarantowane w 



budżecie. Najprawdopodobniej Urząd będzie występował do radnych o zwiększenie środków 
na to zadanie inwestycyjne. W przypadku nie uzyskania zgody rady przetarg będzie 
unieważniony i ogłoszony jeszcze raz. 

Zapytania Radnej Izabeli Filipowicz-Żaroń: 

1. Kiedy będzie ukończona ul. Skupiewskiego? 
2. Jakie są prace poczynione na ul. Leśnej? 
3. Co się dzieje w sprawie słupa na ul. Wrzosowej? 
4. Czy będzie oświetlenie ma końcu ul. Szkolnej? 
5. W Zabieżkach były wnioski mieszkańców i radnego o oświetlenie ulicy – koszt 12.000 zł. 
6. Czy zostanie zamontowana kamera na stacji PKP niedaleko pomnika, aby obserwować kto 

tam śmieci. 
7. Czy Wójt zamierza przeprowadzać rotację wśród pracowników oświaty i przenosić ich z 

jednej placówki do drugiej. Jeżeli Wójt przeniósł już jednego pracownika to jakie były 
założenia i dlaczego zostało to wykonane. 

Odpowiedzi: 

1. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2. Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że jest zlecone wykonanie projektu. 

Projektant dokonał już pomiarów, spotyka się na ulicy bezpośrednio z mieszkańcami. 
Niemniej Urząd będzie chciał przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami 
najprawdopodobniej na terenie Urzędu Gminy Celestynów. 

3. Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że wszystkie dokumenty zostały 
przesłane do PGE w Warszawie, jednakże umowa na sfinansowanie nie wpłynęła jeszcze 
do Urzędu. Jak tylko to nastąpi Urząd przystąpi do przetargu. 

4. Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że jest to większa inwestycja, gdyż 
trzeba postawić słup i w budżecie na 2013 roku nie ma środków na ten cel. 

5. Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że były plany aby środki 
zaoszczędzone z odwodnienia ul. Słowiczej w wysokości około 10.000 zł przeznaczyć na 
oświetlenie. Niemniej w dniu dzisiejszym radni podjęli uchwałę, w której nastąpiła zmiana 
nazwy tego zadania inwestycyjnego na: ,,wykonanie projektu i budowa odwodnienia ul. 
Słowiczej w Zabieżkach” w związku z tym zaoszczędzone środki zostaną przeznaczone na 
wykonanie zaprojektowanego odwodnienia. 

6. Wójt Gminy Stefan Traczyk podziękował Pani radnej za zorganizowanie grupy, która 
posprzątał okolice pomnika. Urząd chce zorganizować na terenie Celestynowa monitoring, 
w kilku miejscach zamontować kamery, które będą nagrywały cały czas. Temat zostanie 
zaproponowany radnym na Komisji. Natomiast kamera przenośna ma się pojawiać w 
różnych niespodziewanych miejscach. 

7. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że są to sprawy kadrowe, które są objęte 
rygorami. Wójt nie ma prawa wypowiadać się na tematy związane z nawiązaniem stosunku 
pracy. 

Zapytania Radnej Malwiny Klejn: 

1. Na ul. Obrońców Pokoju i Św. Kazimierza bardzo dużo ludzi jeździ na rowerach a ci co 
jeżdżą samochodami nie przestrzegają dozwolonej prędkości.  

Odpowiedzi: 



Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że zostanie to zgłoszone Kierownikowi Posterunku 
Policji w Celestynowie. 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że zostało ustalone wstępnie na Komisji, że w przyszłorocznym 
budżecie urząd będzie się starał przekazać dotację na Obrońców Pokoju. Urząd już występował do 
powiatu i policji w sprawie szybkich samochodów. 

Zapytania Radnego Romualda Ziętala: 

1. Czy program funkcjonalno-użytkowy rozbudowy przedszkola w Celestynowie jest już 
wykonany i czy po uzyskaniu tego programu urząd zamierza wykonywać w tym roku jakieś 
prace? 

2. W jakim terminie ma być wykonana przebudowa dachu i ocieplenie ścian zewnętrznych 
skrzydła prawego budynku Zespołu Szkół w Celestynowie?  

3. Ile posesji i jakie ulice w Celestynowie ma objąć dokumentacja projektowo-kosztorysowa 
dokończenia budowy studni zaworowych kanalizacji podciśnieniowej i przyłączy 
kanalizacyjnych w Celestynowie? 

4. Na stronie internetowej ukazała się oferta Pana Szumerta dotycząca wykonania dwóch wiat 
przystankowych za kwotę 12 300 zł. Czy jest to pomyłka? 

Odpowiedzi: 

1. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2. Pani Katarzyna Bojanowska -Niewczas powiedziała, że z umowy wynika, że w terminie do 

30 września br. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
3. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
4. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Zapytania Radnego Wiesława Muszyńskiego: 
 

1. Czy jest potrzeba wyłonienia Dyrektora w Regucie, bo generuje to koszty, zamiast ze Szkoły 
w  Regucie uczynić fili ę Szkoły Podstawowej w Celestynowie? 

2. Kiedy będą pojemniki na śmieci? Nie ma nigdzie informacji gdzie umieszczać pojemniki po 
nabiałach. 

3. Na mapie Celestynowa umieszczonej przed Urzędem Gminy są źle oznaczone ulice 
naprzeciwko cmentarza. 

4. Co się dzieje w sprawach związanych z wystąpieniem Pana Radnego Zbigniewa Konefała na 
czerwcowej Sesji? 

Odpowiedzi: 

1. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że dopóki istnieje Szkoła w Regucie dyrektor 
musi zostać wybrany. Jeśli radny sformalizuje wniosek o utworzenie ze Szkoły w Regucie 
filii to Urząd się do tego odniesie. 

2. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że pomniki są na bieżąco dostarczane. Jeśli są 
jakieś problemy, to mieszkańcy powinny zgłaszać te kwestie do referatu ochrony środowiska. 

3. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że mapa przed Urzędem Gminy nie jest aż tak 
bardzo szczegółowa. Urząd wydał mapę bardziej szczegółową i służy na miejscu pomocą. 

4. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że polecił Zakładowi Obsługi Szkół, aby skontaktował się 
ze wszystkimi dyrektorami czy i jakie problemy w placówkach oświatowych występują i 



zostanie to omówione z kierownictwem Zakładu Obsługi Szkół i poszczególnymi 
dyrektorami. Jeśli chodzi o sprawę bezpieczeństwa dzieci w Szkole Podstawowej w Ostrowie 
została zlecona kontrola. Sprawę tą zaczęła prowadzić Pani Edyta Lechniak – pracownik 
kontroli zarządczej, która ma poważne problemy zdrowotne. Dzisiaj odbyło się spotkanie z 
osobą, która mogłaby ewentualnie zastąpić Panią Edytę Lechniak. 

Zapytania radnego Leszka Gąsiorowskiego: 

1. Czy można popiół do pojemników komunalnych wyrzucać? 
2. Kiedy będzie ogłoszony przetarg na odśnieżanie ulic i chodników w gminie? 

Odpowiedzi: 

1. Pan Marcin Kulesza powiedział, że popiół będzie można wrzucać do pojemników 
zmieszanych, oczywiście wystudzony. Wszystkie odpady problematyczne, z którymi państwo 
nie wiedzą co zrobić należy wrzucać do pojemnika na odpady zmieszane. 

2. Pani Katarzyna Bojanowska- Niewczas powiedziała, że ogłoszenie przetargu na 
odśnieżanie dróg i chodników planowane jest na początek października. 

Zapytania radnego Tadeusza Floriańczyka: 

1. W Pogorzeli jest również mapa, która nie odpowiada rzeczywistości. Są źle poprowadzone 
ulice. 

2. Wniosek do Wójta o oznakowanie poziome na drodze powiatowej przy przejeździe 
kolejowym do Pogorzeli. 

3. Kiedy rozpocznie się budowa ulicy Otwockiej w Pogorzeli? 
4. Jak przebiegają pace związane z opracowaniem koncepcji, projektem oczyszczalni ścieków w 

Regucie bądź w Celestynowie? 

Odpowiedzi: 

1. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że jeżeli są konkretne błędy w oznaczeniach na 
mapie to prośba o wystosowanie pisma i będą one korygowane. 

2. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że Urząd wystąpi do powiatu o oznakowanie na 
tej drodze. 

3. Pani Katarzyna Bojanowska- Niewczas powiedziała, że do starostwa został złożony 
wniosek o pozwolenie na budowę. Według informacji uzyskanych w tamtym tygodniu sama 
decyzja został już przygotowana i przedłożona do podpisu. Niezwłocznie po otrzymaniu 
pozwolenia na budowę zostanie ogłoszony przetarg. 

4. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że temat oczyszczalni wróci przy następnej 
Komisji kiedy będziemy omawiali sprawy kanalizacji.  

Ad. pkt 5. 

Wnioski lub oświadczenia Radnych. 

Radny Zbigniew Konefał wnioskował, aby dyrektorów szkół nie obciążać realizacją inwestycji. 

Ad. pkt 6. 

Sprawy różne. 



Pan Bartłomiej Bandych zwrócił się do radnych o zajęcie stanowiska w sprawie wariantu sprzedaży 
działek zgodnie z uchwałą w sprawie sprzedaży nieruchomości  oraz wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie do zasobu nieruchomości gminy Celestynów projektowanych działek, które zostaną 
wydzielone z gruntów prywatnych pod ul. Witosa w Celestynowie. Oba wnioski w formie pisemnej 
trafiły do Pana Przewodniczącego Rady.  

Rada Gminy zaopiniowała pozytywnie wniosek o nieodpłatne nabycie do zasobu nieruchomości 
gminy Celestynów projektowanych działek, które zostaną wydzielone z gruntów prywatnych pod ul. 
Witosa w Celestynowie. (10 głosów za, 1 wstrzymujący). 

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o przeniesienie tematu wariantu sprzedaży działek na 
Komisję i zaopiniowanie wniosku na następnej Sesji. (9 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący). 

Ad. pkt 7. 

Protokoły z Sesji z dnia 26 czerwca 2013 roku i 29 lipca 2013 roku zostały przyjęte. (11 głosów za). 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Romuald powiedział, że prawdopodobnie następna Sesja odbędzie się 30 
września br. w Podbieli. Następnie zamknął obrady. 

 

                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

                                                                                                     Romuald Ziętala 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


